
Protokół Nr XLI/22
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 17 marca 2022r.

XLI Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan Jan Mach –
Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 17 marca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Joanna Kalus-Grzegorzek

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

Przewodniczący poinformował, że Burmistrz jest na spotkaniu u Wojewody Śląskiego w sprawie 
Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Lechosława Łukasik oraz Radnego Artura 
Brandys. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Lechosława Łukasik.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (3) Joanna Kalus-Grzegorzek, Adam Ratka, Mateusz Szweda

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
W związku z brakiem zgłoszenia wniosków dotyczących zmiany porządku obrad Przewodniczący 
poinformował, że Sesja będzie odbywała się zgodnie z porządkiem rozesłanym Radnym.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XL Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne uwagi.



4. Zadania modernizacyjne infrastruktury drogowej oraz funkcjonowanie komunikacji w mieście
Informację dotyczącą zadań modernizacyjnych infrastruktury drogowej oraz funkcjonowania 
komunikacji w mieście przedstawiła Naczelnik Wydziału Komunalnego. Informacja zamieszczona jest w 
załączniku Nr 1 do protokołu.

W związku z uwagami oraz pytaniami wyjaśniono, że:

• ulica Śniadeckiego jest w razie potrzeb remontowana celem zapewnienia bezpiecznego przejazdu,
natomiast ze względu na jej parametry nie może zostać wyasfaltowana ponieważ do tego 
wymagana jest dokumentacja. Dodano, że zadania wykonywane przez Urząd muszą być 
realizowane zgodnie z przepisami prawa, a wyasfaltowanie drogi nie spełniającej wymogów 
określonych w przepisach może skutkować nakazem rozbiórki wydanym przez Nadzór 
Budowlany,

• spora część dróg nie spełnia parametrów do przeprowadzenia inwestycji i mogą być jedynie 
czynione działania pod kątem odstąpienia przez mieszkańców części swoich terenów na 
poszerzenie drogi, czy np. zrobienie drogi jednokierunkowej jeżeli istnieje możliwość, 

• nie jest znany termin wydania przez Wody Polskie pozwolenia wodnoprawnego, uzyskanie 
którego jest konieczne do budowy drogi wraz z odwodnieniem. Dodano, że w roku bieżącym 
drogi te i tak nie będą realizowane, ze względu na brak środków finansowych,

• ul.Uczniowska nie będzie wykonana na całej długości, gdyż gmina nie ma własności na całym 
terenie,

• na dzień dzisiejszy nie jest możliwa odpowiedź na pytanie czy w roku bieżącym będzie wykonana
ul.Popiełuszki. Dodano, że ze względu na sytuację na rynku firmy rezygnują ze startowania w 
przetargach, nie podpisują umów tracąc wadium, jak również wycofują się z podpisanych umów 
płacąc kary umowne,

• w tegorocznym budżecie nie ma środków finansowych na remont odcinka ulicy Czarnieckiego, 
jak również wykonanie pobocza na ul.Kościuszki,

• w sprawie remontu pobocza ul.Mikołowskiej zostało wystosowane pismo do Zarządcy Drogi,

• w ogłoszonym przetargu na opracowanie dokumentacji ZRID na realizację zadania: „Budowa 
ul.Brzozowej w Orzeszu-Jaśkowicach wraz z oświetleniem” nie została złożona żadna oferta,

• na bieżąco realizowane są wszystkie zgłoszenia dotyczące remontów bieżących dróg gminnych. 
Dodano, że remontami bieżącymi dróg powiatowych zajmuje się Powiatowy Zarząd Dróg. 
Poinformowano, że konkretne zgłoszenie może przez Urząd być do Powiatu przekazane,

• z Powiatu nie wpłynęła informacja dotycząca terminu przeprowadzenia przeglądu oznakowania. 
Dodano, że zalecenia z ostatniego przeglądu zawarte w protokole, a dotyczące Miasta zostały 
zrealizowane,

• w roku bieżącym od strony Rudy Śląskiej ma rozpocząć się remont drogi DK 925.
y

Radny Michał Macioszek odczytał pismo Powiatowego Zarządu Dróg, który podjął decyzję o realizacji 
wniosku mieszkańców dotyczącego poprawy bezpieczeństwa na ulicy Bukowina w pierwszej kolejności, 
pod warunkiem pojawienia się dodatkowych środków finansowych w budżecie powiatu mikołowskiego.
o

Radna Teresa Potysz zwróciła się z prośbą o zgłoszenie do Powiatowego Zarządu Dróg konieczności 
wykonania napraw bieżących następujących dróg: Wolności i Stuska od ul.Marksa obok szkoły. Zgłosiła 
także konieczność wykonania remontu bieżącego drogi gminnej ul.1-go Maja.  
u

Przewodniczący Rady zgłosił konieczność wystąpienia o przeprowadzenie remontu przejazdu kolejowego
na ul.Partyzantów.

Na posiedzenie przybyli Radni Adam Ratka i Mateusz Szweda – 20 osób obecnych na sali 



5. Sprawozdania:

a) z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Orzeszu za okres 2021r. - załącznik Nr 2 do protokołu.
b) z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za rok 2021 - załącznik Nr
3 do protokołu.
c) z funkcjonowania Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Orzeszu na lata 2018-2022 za rok 2021 - załącznik Nr 4 do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że w związku z dostarczeniem radnym obszernych i szczegółowych 
sprawozdań w formie pisemnej odstąpi od ich omawiania, stwierdzając iż można zadać pytania, czy też 
zwrócić się o wyjaśnienie niezrozumiałych kwestii.

W związku z prośbą Radnego o przekazanie protokołu z interwencji na ul.Plebiscytowej, Kierownik 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Orzeszu wyjaśniła, że dokumenty te zawierają dane osobowe 
i nie można ich udostępniać.

6. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy.
W związku z nieobecnością Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta p.Jolanta Szubert przedstawiła 
informację związaną:

• z działaniami podejmowanymi przez Urząd na rzecz uchodźców z Ukrainy. Podziękowała 
wszystkim osobom zaangażowanym w prace związane z tymi działaniami,

• ze spotkaniami, które obyły się na temat kolei dużych prędkości planowanych do realizacji w 
ramach Centralnego Portu Komunikacyjnego. Poinformowała, że spotkanie konsultacyjne w tym 
temacie dla mieszkańców Orzesza odbędzie się dnia 11 kwietnia 2022r. o godz.17.00 w sali 
widowiskowej w Orzeszu-Jaśkowicach.

Obecni na posiedzeniu mieszkańcy przedstawili działania podejmowane przez grupę, która zawiązała się 
na terenie Orzesza dla ochrony miasta przed jego zdegradowaniem przez planowane przebiegi kolei 
dużych prędkości. Zwrócili się do radnych o zaktywizowanie mieszkańców w temacie zwrotu 
wypełnionych ankiet oraz wystosowania listu do przedstawicieli Rządu RP, w którym zawarte zostały 
argumenty przeciwko przebiegom tych linii. Poinformowali, że wiedza mieszkańców na ten temat jest 
zbyt mała i należy wszystkim uświadomić zagrożenie jakie dla miasta niesie ta inwestycja.

d

Przewodniczący podziękował wszystkim członkom grupy za zaangażowanie. Poinformował, że ankiety 
mogą być składane do dnia 18 kwietnia br.
g

W związku z zadanymi pytaniami poinformowano, że:

• miasto otrzymało dofinansowanie do termomodernizacji 4 budynków komunalnych na 12 
złożonych wniosków. Dodano, że inwestycja musi być rozpoczęta w ciągu 5 m-cy od zawarcia 
umowy na dofinansowanie. Przedstawiono, że w roku bieżącym termomodernizacja będzie 
przeprowadzona w budynku na ul.Żorskiej, a kolejne budynki będą realizowane od roku 2023,

• decyzja administracyjna dotycząca ustalenia środowiskowych uwarunkowań dla przedsięwzięcia 
pn.: wydobycie piasku budowlanego ze złoża „Gardawice K-2” dotyczy nowego złoża, odnośnie 
czego przedsiębiorca będzie ubiegał się o koncesję. Dodano, że chodzi o teren pomiędzy DK 81 i 
starymi zrekultywowanymi złożami, a postępowanie prowadzi Burmistrz Miasta Mikołowa,

• obecnie trwają prace projektowe przyłącza wodociągowego w związku z przygotowywaniem 
terenu pod Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. Dodano, że na początku maja 
gmina powinna uzyskać dokumenty pozwalające ogłosić przetarg,

• do dnia 15 lutego br. wpłynęło 15 deklaracji do programu dotyczącego usuwania azbestu, który 
będzie trwał 2 lata. Dodano, że termin składania do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska wniosków przez gminę mija 30 kwietnia br.
d



Radny Krzysztof Giel wyraził ubolewanie w związku z nieobecnością przedstawicieli Władz Miasta 
Orzesze na obchodach Dnia myśli braterskiej.
g

Przewodniczący poinformował o:

• kwocie w wysokości 46.658,15zł zebranej przez orzeski sztab Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. Podziękował za zaangażowanie organizatorom ze Szkoły Podstawowej w Zawadzie oraz
wolontariuszom. Dodał, że zebrana kwota jest wyższa od środków zebranych we wcześniejszych 
latach,

• konieczności złożenia do dnia 30 kwietnia br. oświadczeń majątkowych wg stanu na dzień 
31.12.2021r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi wraz z 
odpowiedzią na skargę
Przewodniczący poinformował, że sprawa analizowana była przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
Dodał, że na bazie stanowiska Komisji został przygotowany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach 
skargi wraz z odpowiedzią na skargę. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-
Zazdrości ograniczonego ulicami Żorską, Przyjaźni, granicą lasu i ul. Lipową – etap 2
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu. 
Dodał, że zgodnie ze stanowiskiem Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
wymagane jest ponowne podjęcie uchwały, bez konieczności ponownego przegłosowywania 
rozstrzygnięć Burmistrza co do składanych przez mieszkańców uwag.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu-Zazdrości ograniczonego ulicami Żorską, Przyjaźni, granicą lasu i ul. Lipową – 
etap 2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Joanna Kurasz, Adam Ratka
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek



c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2022-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Skarbnik Miasta poinformowała, że drogi zgłoszone do realizacji w ramach programu Polski Ład nie 
uległy zmianie, jedynie środki finansowe w wysokości 5mln.zł zostały rozbite na okres dwóch lat tzn. 
1mln.zł w 2022r. i 4 mln.zł w 2023r.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2022-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Joanna Kurasz, Teresa Potysz
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

d) zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Skarbnik Miasta poinformowała, że do projektu uchwały został dopisany punkt dotyczący upoważnienia 
Burmistrza Miasta Orzesze do dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Miasta 
Orzesze w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy, w związku z konfliktem 
zbrojnym na terytorium tego państwa. Dodała, że zapis pozwoli na przyjęcie ewentualnie przyznanych 
przez Wojewodę środków i ich wydatkowanie bez potrzeby zwoływania posiedzenia Rady.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Teresa Potysz
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Piotr Szola

e) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Przedstawił protokół z dnia 09 marca 2022r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektu uchwały w sprawie  wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członka ochotniczej straży pożarnej Miasta Orzesze.

Protokół stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej
Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Damian Mrowiec
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

f) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 
rok 2022
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Przedstawił protokół z dnia 17 marca 2022r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022.

Protokół stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

g) nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek



h) nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas nienazwanej w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas nienazwanej w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przeznaczonej pod poszerzenie 
istniejącej drogi gminnej - ul.S.Lema
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przeznaczonej pod 
poszerzenie istniejącej drogi gminnej - ul.S.Lema. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

j) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przeznaczonych pod poszerzenie istniejącej drogi 
gminnej - ul.S.Lema
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przeznaczonych pod 
poszerzenie istniejącej drogi gminnej - ul.S.Lema. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek



k) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

l) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Skośnej działka nr 364/61
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Skośnej 
działka nr 364/61. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

m) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Skośnej działka nr 363/61
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Skośnej 
działka nr 363/61. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek



n) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Wincentego Witosa
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Wincentego 
Witosa. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

o) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze komunalizacji - 
ul.Waryńskiego
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze 
komunalizacji - ul.Waryńskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

p) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze komunalizacji - ul.Ligonia i 
ul.Trójkątna
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze 
komunalizacji - ul.Ligonia i ul.Trójkątna. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek



r) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze komunalizacji - ul.Wiejska
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze 
komunalizacji - ul.Wiejska. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

s) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze komunalizacji - ul.Krótka i 
ul.Drzymały
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze 
komunalizacji - ul.Krótka i ul.Drzymały. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk,
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLI 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


